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استاندار البرز مطرح کرد:
الزام حفظ حرمت دانشجویان

در دانشگاه ها 
2

رئیس پلیس راهور استان البرز خبر داد؛

کاهش 10 هزار نفری 
کشته های تصادفات در کشور
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گفت وگو با رئیس شبکه  سمن های
 محیط زیست البرز؛

البرز دیگر تحملِ
تخریب  ندارد
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نقدی بر عملکرد مسئولان البرز در حوزه  

محیط  زیست

نمایش  کافی ست؛ 
عمل کنید!
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نگاهی به تاریخچه شرورترین 

کاراکتر تاریخ سینما )1(

» ژوکر« وارد می شود!
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فرمانده سپاه استان البرز:

 برخی مسئولان نسبت به 
مشکلات مردم بی تفاوت هستند

را گرامی
می دارد
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امام جمعه کرج:

به نماینده ای که خودش را قبل از ورود به مجلس وامدار کرد، رأی ندهید!

7

 روح ملکوتي ارزش و ورزش به ملکوت اعلی پیوست؛ 

رفت از سرِ  ورزش،
تاج سرِ  ارزش

»علي  پروین«:
»جعفرخان« بزرگترِ ما بود
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نخود هر آش!

آخه سواره از پیاده که خبر نداره!
گفتن قراره حقوق بازنشسته ها 
گفتیم  بشه،  همسان سازی 
طرحشو  دولت  گفتن  خب؛ 
گفتیم خب؛  مجلس  به  داد 
تصویب  هم  مجلس  گفتن 
گفتن  خب؛  گفتیم  کرده 
کرده  رد  نگهبان  شورای  اما 
طبیعیه.  دیگه،  خب  گفتیم 
گفتن چرا؟ گفتیم آخه سواره از پیاده که خبر نداره. گفتن 
چطور؟ گفتیم ببینین، دولت و مجلس همه بازنشسته های 
بازگشت به کار شده اند لابد که قشنگ حس و حال قشر 
اما شورای نگهبان نه  بازنشسته رو خوب درک می کنن. 
که همه جوونن و تازه نفس!؟ پیری چه می دونن چیه؟ 
نمی فهمن بازنشستگی چیه، همه اول چل چلی شونه، حالا 
مونده تا بازنشستگیشون. ایشالا پیر که شدن، بازنشست که 

شدن، به اشتباه امروزشون پی می برن لابد.

رئیس دفتر امور اجتماعی و فرهنگی 
فرمانداری کرج:

جولان متکدیان در شهر با فرهنگ 
کرج همخوانی ندارد

رئیس دفتر امور اجتماعی و فرهنگی فرمانداری کرج از 
اجرای طرح تشدید جمع آوری متکدیان در کلانشهر 

کرج خبر داد.

عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
فرمانداری شهرستان کرج، »سیدعلیرضا موسوی« با اعلام 
این خبر گفت: تکدی گری در قامت پدیده اي سازمان یافته 
و به عنوان یك معضل اجتماعي است که توسط باندهای 
تکدی گری هدایت می شود و  با سوء استفاده  از چهره ی 
پاک و معصوم کودکان کار چهره ی کلانشهرها را نازیباتر و 
وجهه ای نازیبا و مخدوش از شهرها را به تصویر می کشند و 
در نهایت رهاورد این تکدی گر به جیب باندهای ساماندهی 

شده می رود.
به  کلانشهرکرج  راه های  دسترسی  اینکه  بیان  با  وی 
مسیرهای مواصلاتی کشور عرصه را برای حرکت شناور 
باندهای تکدی گری هموار می سازد، افزود: براین اساس و  
بدستور استاندارمحترم و فرماندار محترم کرج، با همراهی 
و اخذ دستور مقام محترم قضایی همچنین با پشتیبانی، 
نیروی انتظامی، شهرداری، اداره راهداری و بهزیستی طرح 
دستگیری از سرکردگان باندهای تکدی گری در کلانشهر 

کرج آغاز شده است.
موسوی با بیان اینکه فرهنگ و پیشینه کرج ریشه دار است 
و با چنین پدیده هایی که بخشی از آن ناشی از مهاجرت ها 
است، همخوانی ندارد، گفت: برای اجرای این طرح باید 
اهتمام بیشتری از سوی دستگاه ها صورت گیرد و شهروندان 
نیز با آگاهی نسبت به سوءاستفاده هایی که از عواطف شان 
تا  ببندند  را  فریبکاران  فعالیت  توسعه  بستر  می شود، 

تلاش های مجریان امر نیز به نتیجه مد نظر منتهی شود.

خبر

بیان  با  البرز  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
اینکه حس اعتماد مردم به نیروی انتظامی 
تقویت شده است، گفت: این مهم، سرمایه 

بزرگی است.

سید  آیت الله  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
محمدمهدی حسینی همدانی در خطبه های این 
هفته نماز جمعه کرج، با اشاره به اینکه نیروی 
انتظامی مجموعه ای گسترده که وظایف فراوان و 
متنوعی دارد، گفت: تنوع وظایف نیروی انتظامی 
ارتباط  با اقشار مختلف مردم  باعث شده که 

داشته باشد.
نیروی  مأموریت های  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
انتظامی خیلی حساس است، گفت: به تعبیر 
رهبری اقدامات نیروی انتظامی با تأمین امنیت 
مردم زمینه ساز تأمین آبروی نظام جمهوری 

اسلامی می شود.
خطیب جمعه کرج با اشاره به اینکه باید شرایط 
به  سنجید،  را  عملکردها  و  گرفت  درنظر  را 
شرارت موجود در منطقه، دست های آلوده ای 
که در داخل اقداماتی دارند، مفاسد و بزه های 
به  انحرافی و دعوت  سازماندهی شده، عقاید 
بی نظمی اجتماعی اشاره کرد و گفت: نیروی 
انتظامی باید با حفظ اقتدار مهربانانه رفتار کند 
که این کمی کار را با مشکل مواجه می کند ولی 
پلیس جمهوری اسلامی ایران به خوبی از پس 

این مهم برآمده است.
بیان  با  البرز  استان  در  ولی فقیه  نماینده 

اینکه حس اعتماد مردم به نیروی انتظامی 
تقویت شده است، گفت: این مهم سرمایه 

بزرگی است.
آیت الله حسینی همدانی با اشاره به اهمیت 
همکاری دیگر دستگاه ها با نیروی انتظامی 
امسال  شعار  گفت:  امنیت،  تأمین  برای 
»پلیس هوشمند امین مردم« است که باید 

عملیاتی شود.
وی در بخش دیگری به چهل و چهارمین ابلاغ 
سیاست های کلی نظام اشاره کرد و گفت: این 
مهم از اهمیت بالایی برخوردار است، تا جایی که 
رهبری فرمودند؛ سیاست ها به قوای سه گانه ابلاغ 
شود، سه قوه موظف هستند اقدامات و زمانبندی 

و پیشرفت ها را گزارش کنند.«
خطیب جمعه کرج در ادامه با اشاره به مباحث 
استانی به گرانی نان اشاره کرد و گفت: مدتی 
است نان بدون اینکه دستوری از جایی برسد 
گران شده است، آقایان برای گرانی استدلالی 
باید  که  شود  گران  است  بنا  اگر  حالا  دارند، 
کشوری اعلام شود اگر بنا است گران نشود، 
نمی شود که در جای نان گران باشد در جای 

دیگر نباشد.
کرد:  اضافه  البرز  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
متولیان به اینکه شرایط زندگی و اجاره بهای 
نانوایی ها در همه جای کشور یکسان نیست، 
توجه کنند تا زمینه منفعت طلبی برخی آماده 
شود. مسئولان تصمیم گیرنده به همه جوانب 

توجه کنند.

نکات  به  ادامه  در  همدانی  حسینی  آیت الله 
انتخاباتی اشاره کرد و گفت: نماینده مجلس باید 
زبانِ گویای مردم و بیان کنندۀ خواسته های مردم 
باشد، در مجلس به ارائه طرح بپردازد، در وضع 

قوانین دقت کند.
وی با تأکید بر اینکه نماینده باید حریت و آزادی 
داشته باشد، گفت: نماینده نباید خودش را از 
قبل وامدار عده ای کند که در مجلس زبانش 

بسته باشد.

خطیب جمعه کرج اضافه کرد: بعضی 
وقت ها می بینیم که افرادی را جمع 

می کنند شام و ناهار می دهد و در آن 
جلسه از آن ها خواسته می شود که رأی 

دهند، این کارها اسلامی نیست.

البرز گفت: این  نماینده ولی فقیه در استان 
اینکه توهین به شعور مردم  از  کار گذشته 
است مفاسدی هم دارد، مردم آگاه هستند، 
برای رأی گرفتن به این امور احتیاجی نیست، 
داشته  که  مسئولیت هایی  در  فرد  عملکرد 

بیانگر همه چیز است.

آیت الله حسینی همدانی با اشاره به اینکه 
برخی از کاندیداها نماینده نبوده ولی برخی 

نماینده هستند و عملکردشان مشخص 
است، گفت: برخی شناخته شده هستند، 

مردم می تواند پاکدستی، حمایت ها و 
تکذیب های برخی ها نسبت به مسائل 

مختلف و موضع گیری هایشان را رصد کنند.

وی گفت: مردم باید رصد کنند و بینند که 
مطالبات آن ها پیگیری شده است یا نه، این ها 

موارد مناسبی برای شناخت افراد است.
خطیب جمعه کرج خطاب به کاندیداها، گفت: 
مردم را آزاد بگذارید، آن ها نباید برای رای دادن 

رودربایسی داشته باشند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با تأکید بر اینکه 
است، گفت:  قابل شناسایی  کاملا  اصلح  فرد 
رهبری درباره نماینده اصلح فرمودند؛ »قبل از 
ورود به مجلس خود را وامدار دیگران نکند« 
این یکی از شاخصه ها است، اگر نماینده ای یا 
کاندیدایی خودش را قبل از ورود به مجلس 

وامدار کرد بدانید به آن رأی ندهید.

امام جمعه کرج:

به نماینده ای که خودش 
را قبل از ورود به مجلس 
وامدار کرد، رأی ندهید!

اعتماد مردم به نیروی انتظامی 
تقویت شده است

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: 
کارشناسان  نظرات  از  استفاده  با  اکنون 
استان در کنار  افراد عالم و صاحب نظر  و 
مدیران اجرایی موفق به تهیه و تدوین سند 

ملی توسعه استان بر مبنای علمی شدیم.

به گزارش »دنیای هوادار«، شهبازی در بازدید 
از دانشگاه پیام نور استان در جلسه ای که پس 
از ادای احترام به شهدای گمنام این مجموعه 
با اعضای ستادی و رؤسای ۶گانه دانشگاه های 
پیام نور البرز در روز پنجشنبه داشت، افزود: 
فرارسیدن مهرماه، آغاز سال تحصیلی 98-99 
را به تمامی اساتید و دانشجویان این دانشگاه 

تبریك می گویم.
وی با اشاره به اینکه علم و علم آموزی، جایگاه 
والایی در آموزه های دینی ما دارد، ادامه داد: 
دراصل، دانشگاه فضای مقدسی است چراکه 
در جای جای آن اعضای هیأت علمی، اساتید 
و دانشجویان حضور دارند و به تعلیم و آموختن 

علم می پردازند.
شهبازی با بیان خاطراتی از دوران تدریسش در 
دانشگاه، گفت: دانشگاه پیام نور بسیار اثرگذار 

و دارای اساتید و دانشجویانی برجسته است.
وی با قدردانی از پیگیری های متعصبانه رئیس 

افزود:  موانع،  حل  خصوص  در  دانشگاه  این 
و  استارت آپ ها  سمت  به  اشتغال ها  اکنون 
فناوری های نوین شیفت پیدا کرده و دانشگاه 
پیام نور از دیرباز در این راستا نقش مؤثری 

داشته است.
از  مکاتبه ای  طی  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
فرمانداران و شهرداران می خواهم که از توان 
اعضای هیأت علمی دانشگاه برای مسأله یابی 
و پژوهش در حوزه های مختلف بهره برداری 

کنند.
وی گفت: افتخار داریم در جلسات مختلف 
استان در راستای تصمیم سازی برای پیشبرد 
اهداف توسعه ای البرز از حضور افراد صاحب 

نظر علمی و رؤسای دانشگاه ها بهره ببریم.
از نظرات  با استفاده  اکنون  افزود:  شهبازی 
کارشناسان و افراد عالم و صاحب نظر استان 
و  تهیه  به  موفق  اجرایی  مدیران  کنار  در 
مبنای  بر  استان  توسعه  ملی  سند  تدوین 

علمی شدیم.
وی عنوان کرد: دانشگاه همواره منشأ تحول، 
حرکت و شکوفایی بوده بنابراین در البرز به 
نمایندگی از دولت برای ارتقاء زیرساخت ها و 
توسعه مراکز آموزشی به ویژه دانشگاه ها آماده 

همراهی هستیم.
استاندار البرز گفت: اکنون برای تقویت بخشی 
البرز  نور  پیام  دانشگاه  زیرساخت های  از 
اعتبارات  از محل  اعتبار  تومان  ۵۰۰میلیون 

دولتی اختصاص می دهیم.
وی افزود: باید با نسل جدید به درستی ارتباط 
برقرار کنیم چراکه آن ها آینده سازان این کشور 
ارزشمند  نسل  این  و حفظ حرمت  هستند 

به ویژه در دانشگاه ها مورد تأکید است.
مجموعه  از  کرد:  خاطرنشان  شهبازی 
را  دانشجویان  که  می رود  انتظار  دانشگاه 
تکریم کرده و حفظ احترام متقابل را به جد 

مد نظر داشته باشند.

استاندار البرز مطرح کرد:

الزام حفظ حرمت دانشجویان در دانشگاه ها 

نماینده ولی فقیه در استان 
البرز با تاکید بر اینکه فرد 

اصلح کاملا قابل شناسایی 
است، گفت: رهبری درباره 

نماینده اصلح فرمودند؛ »قبل 
از ورود به مجلس خود را 
وامدار دیگران نکند« این 
یکی از شاخصه ها است، 

اگر نماینده ای یا کاندیدایی 
خودش را قبل از ورود به 

مجلس وامدار کرد بدانید به 
آن رای ندهید.

 دکتر علی  ساجدی
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3 اجتماعی

معاون وزیر راه و شهرسازی:
مترو هشتگرد آماده تست سرد شد

معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه قطار برقی 
 ـهشتگرد برای انجام تست سرد آماده شده  گلشهر 
است گفت: ان شاءالله از هفته آینده انجام مراحل مختلف 
تست و کنترل، از جمله تست سرد توسط شرکت بهره 

برداری مترو تهران انجام می شود.

اله  ایسنا، حبیب  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
طاهرخانی اظهار کرد: شرکت عمران شهرهای جدید، اجرا 
کننده عملیات قطار برقی گلشهر ـ شهر جدید هشتگرد 
و شهرداری بهره بردار آن است. بهره برداری از این پروژه 
به  مرحله  که  دارد  کنترل  و  تست  متفاوت  فرآیندهای 
مرحله فرآیند را با شرکت مترو تهران طی می کنیم. هم 
اکنون خط و ایستگاه برای انجام تست سرد آماده شده و 
در هرمرحله ممکن است دستور کار اصلاحی داشته باشیم 
که باید انجام شود. مرحله بعدی وارد تست گرم می شویم، 

سپس بهره برداری اولیه و بعد نهایی انجام خواهد شد.

افتتاح مسکن مهر پردیس در آینده نزدیک
وی همچنین درباره آخرین وضعیت مسکن مهر پردیس 
گفت: به زودی تعداد قابل توجهی از واحدهای مسکن 
مهر پردیس را در فازهای مختلف پردیس افتتاح می کنیم 
روز چهارشنبه در راستای بازدیدهای هفتگی، ایستگاه 
پمپاژ آب فاز ۱۱ و خط انتقال مخازن را بررسی  کردیم 
که همه در مدار قرار گرفته و برای اسکان ۳۳ هزار واحد 
آنجا مشکلی از نظر تامین آب نخواهیم داشت. همچنین 
پروژه های آماده سازی و محوطه سازی مثل دیوار حائل، 
آسفالت معابر و محوطه سازی پلت فرمها در حال انجام 
است. شبکه های زیرساختی و انشعابات نیز تماما به اتمام 

رسیده است.
مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید با بیان اینکه فاز 
به فاز شهر پردیس را هر هفته بررسی می کنیم افزود: 
هفته قبل فاز ۵ و این هفته فاز ۱۱ را بازدید و به مسائلی 
همچون پیشرفت کار و موضوعات پیمانکاران رسیدگی 
شد. همکاران در تلاشند واحدهای مسکن مهر که فاقد 
مشکلات حقوقی و معارض هستند را تا پایان سال به 

اتمام برسانند.

تدوین مدل های جدید برای انبوه سازان در پروژه 
اقدام ملی

طاهرخانی در پاسخ به این سوال که چه اقداماتی را برای 
ایجاد جذابیت در پروژه اقدام ملی صورت داده اید گفت: در 
مجموعه شرکت عمران و همچنین وزارت راه و شهرسازی 
به دنبال این هستیم مدل های جدیدی تعریف کنیم تا 
هم مشارکت بیشتر مردم را داشته باشیم و هم انبوه سازان 
ترغیب شوند مشارکت بیشتری در برنامه اقدام ملی داشته 
باشند. در نظر داریم با روشهای جدید، انبوه سازان را بیشتر 

وارد کار کنیم.
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: از ۲۰۰ هزار واحد تعریف 
شده در قالب پروژه اقدام ملی تولید و عرضه مسکن برای 
شهرهای جدید، عملیات اجرایی ۷۰ هزار و 89 واحد با 

پیشرفت حدود ۱۵ درصد آغاز شده است.
وی همچنین درباره مسکن مهر پرند اظهار کرد: تحول 
چشمگیری در بحث آماده سازی و محوطه سازی در شهر 
جدید پرند انجام شده است. تقریبا در کل مجموعه مسکن 
مهر یك بار دیگر روکش آسفالت انجام شد و در خدمات 
روبنایی همچون پیاده روها، پارک، فضای سبز و روشنایی 
معابر کارهای خوبی صورت گرفته است. هم در پردیس و 
هم در پرند تعداد قابل توجهی واحد آماده تحویل داریم. در 
پرند ۴۰۰۰ واحد آماده است که منتظر هماهنگی برنامه 

افتتاح آن هستیم.
طاهرخانی همچنین درخصوص شهر جدید »تیس« در 
نزدیکی چابهار با بیان اینکه به دنبال تصویب طرح جامع 
تیس، مجموعه شرکت عمران در این شهر مستقر شده 
است خبر داد: مناقصه پیمانکاری در یك ناحیه شهری 
تیس انجام شده که به زودی پیمانکار انتخاب و کار خود را 

شروع خواهد کرد.

خبر روز

رئیس پلیس راهور استان البرز گفت: اکنون 
های  کشته  نفری  هزار   10 کاهش  شاهد 

این  که  تمام کشور هستیم  در  تصادفات 
موضوع اهمیت و تأثیرگذاری آموزش های 

همیاران پلیس را نشان می دهد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، 
سرهنگ غلامعلی شرق، رئیس پلیس راهور 
استان البرز ظهر روز گذشته در مراسم ویژه 
همیاران پلیس که در شهرک ترافیکی البرز 
واقع در پارک شهید چمران کرج برگزار شد، 
گفت: هفته ناجا فرصت مغتنمی است تا جلوه 
های هوشمندی، اقتدار، کارآمدی، توانمندی 
و علمی پلیس به آحاد جامعه معرفی شود و 
با بهره گیری از ظرفیت های علمی پلیس، 
آحاد مختلف، سازمان های دولتی و غیردولتی، 
احساس  اجتماعی  طبقات  و  مختلف  اقشار 
میان شهروندان  ترافیکی  و  انتظامی  امنیت 

افزایش یابد.
رئیس پلیس راهور استان البرز با بیان اینکه 
تلاش می کنیم با ایجاد انسجام ملی و وحدت 
و همدلی با عموم مردم زمینه جلب مشارکت 
شهروندان را در ترمیم نظم و امنیت جامعه 
اقدامات  از  یکی  کرد:  اذعان  کنیم،  فراهم 
مهمی که در کل کشور انجام می شود کاهش 
 ۱۱ حدود  راستا  این  در  و  است  تصادفات 
میلیون نفر همیار پلیس در کل کشور با پلیس 
راهور همکاری دارند. از سنوات گذشته تاکنون 
۲۷۴ هزار دانش آموز در مقاطع مختلف را 

برای همیاری پلیس آموزش دادیم.
وی اظهار کرد: در سال 8۵، ۲۷ هزار نفر بر اثر 
تصادفات جاده ای در جاده های کشور جان 
خود را از دست دادند و در سایه آموزش های 
عمومی همیاران پلیس در مدارس و رسانه ها 

اکنون شاهد کاهش ۱۰ هزار نفری کشته های 
تصادفات در تمام کشور هستیم که این موضوع 
اهمیت و تأثیرگذاری این آموزش ها را نشان 
می دهد و امیدواریم با کمك همیاران پلیس 
بتوانیم گام مؤثری در جهت کاهش تصادفات و 

انضباط بخشی ترافیك برداریم.
شرق بیان کرد: تنها شهرک ترافیکی استان 
البرز در پارک شهید چمران کرج واقع شده که 
لازم است در مناطق ۱۰ گانه شهرداری کرج و 
تمام شهرستان های استان نیز چنین شهرک 
و پارکی ساخته و راه اندازی شود تا بتوانیم 
کاهش  را  تصادفات  آمار  کودکان  آموزش  با 
دهیم زیرا کودکان و دانش آموزان که رانندگان 
قانونمند آینده جامعه ما هستند، ذهن پویایی 
دارند و آنچه را که در کودکی می آموزند به 

ندرت فراموش می کنند.

رئیس پلیس راهور استان البرز خبر داد؛

کاهش 10 هزار نفری کشته های تصادفات در کشور

فاطمه صمدی

استقلال در دیدار با گل گهر سیرجان، اولین 
پیروزی لیگ برتری خود را کسب کرد تا پس 
از پیروزی در جام حذفی، هواداران خود را 
امیدوار کند که بحران را سپری کرده و به 
روزهای خوب خود نزدیك می شود. هرچند 
و جام  )لیگ  دیدار گذشته  دو  در  پیروزی 
حذفی( قابل پیش بینی بود، اما بسیاری از 
کارشناسان اعتقاد دارند که تیم استراماچونی، 
زیبا بازی می کند، توپ را به خوبی در زمین 
به گردش در می آورد و در نهایت با بدشانسی 
و اتفاقات پیش بینی نشده، نمی توانست نتایج 
مورد علاقه هوادارن را کسب کند. اتفاقاتی که 
به گواه اهالی فوتبال، حریفانی سرسخت تر از 
رقبا در زمین هستند و در شرایط حساس 
ترمز استقلال را می کشند. اولین موضوع، 
استرس بازیکنان استقلال بود. موضوعی که 
استراماچونی از ابتدای فصل تلاش بسیاری 
چندان  ولی  داد  انجام  آن  کاهش  برای 
موفق نبود. همین مسئله سبب شده بود تا 
استقلال مقابل حریفان خود پیشی بگیرد اما 
به دلیل استرس بالا، این پیروزی ها شکننده 
بود و خیلی زود از دست می رفت. باوجود 
استرس  استقلال،  برای  متوالی  پیروزی  دو 
همچنان در این تیم دیده می شود و شاید 
باز هم این تیم را از رسیدن به برتری باز دارد.

نکته بعدی، مدافعان پراشتباه و ناهماهنگ 
استقلال است که نمی توانند اندوخته تیم 
را حفظ کنند. استقلال این فصل تغییرات 

زیادی در خط دفاع داشته و همین موضوع 
سبب شده تا اشتباهات زیادی از بازیکنان 
استقلال در زمین شاهد باشیم. استراماچونی 
هم این موضوع را به خوبی می داند و به 
همین دلیل است که در هر بازی تغییراتی 
در سیستم دفاعی خود ایجاد می کند تا به 

یك ارنج دفاعی هماهنگ و مطلوب برسد.
اما آنچه اتفاق می افتد و استقلالی ها کاری 
داوری  اشتباهات  آید،  برنمی  از دستشان 
است که در چند دیدار اخیر استقلال به 
وضوح شاهد آن هستیم. اوج این اشتباهات 
داوری در دیدار با ذوب آهن بود که اشتباه 
از  حساس  امتیاز  دو  شد  سبب  داوری 
استقلال گرفته شود. در دیدار دیروز مقابل 
گل گهرسیرجان نیز داور یك اشتباه عجیب 
داشت و یك پنالتی به ضرر استقلال گرفت 
که اگر گل دوم آبی پوشان زده نمی شد، 
این اشتباه دو امتیاز دیگر را از استقلالی ها 
می گرفت. در هر صورت استقلالی ها در 
مقابل اشتباهات داوری کاری از دستشان 
برنمی آید و عامل بازدارنده ای در اختیار 
ندارد و فقط باید دعا کنند که داوران عزیز 

بیشتر دقت کنند!

استقلال و حریفانی سرسخت تر از رقبا

استرس، مدافعان ناهماهنگ
و داوران پراشتباه

و  شهرخودرو  فوتبال  های  تیم  دیدار 
برتری شاگردان  با  درحالی  پرسپولیس 
که  رسید  پایان  به  محمدی  گل  یحیی 
شکست  سومین  تهرانی  سرخپوشان 

خود در لیگ نوزدهم را پذیرفتند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مهر، 
یکی از حساس ترین دیدارهای هفته ششم 
لیگ  فوتبال  های  رقابت  دوره  نوزدهمین 
های  تیم  تیم  جمعه  امروز  شامگاه  برتر 
شهرخودرو و پرسپولیس در ورزشگاه امام 
رضا)ع( برگزار شد که این دیدار با برتری 
یك بر صفر تیم شهرخودرو به پایان رسید. 
فرشاد فرجی)9۳( برای شهرخودرو گل زد.

نیمه اول بازی قابل قبولی از سوی بازیکنان 
دو تیم به نمایش درآمد و موقعیت هایی 
روی دروازه ها ایجاد شد اما توپی از خط 

دروازه ها عبور نکرد. 
در دقیقه ۳9 این دیدار تیم شهرخودرو صاحب 
دروازه  کردن  باز  برای  عالی  موقعیت  یك 
پرسپولیس شد اما ضربه سر یونس شاکری 
را علیرضا بیرانوند روی خط دروازه مهار کرد. 
هم  دیدار  این  در  پرسپولیس  سفیدپوشان 
موقعیت هایی را درون محوطه جریمه حریف 
ایجاد کردند اما نتوانستند در زدن ضربات آخر 

دقیق عمل کنند و به گل برسند.
نیمه دوم هم مانند ۴۵ دقیقه نخست فوتبال 
سرعتی از سوی هر دو تیم به نمایش درآمد 
و تیم ها موقعیت های زیادی را روی دروازه 
یکدیگر ایجاد کردند. با این حال در زدن 
ضربات اخر هر دو تیم مشکلاتی داشتند که 

اجازه نمی داد دروازه ها باز شود.
حملات  شهرخودرو  تیم  پایانی  دقایق  در 
بیشتری را روی دروازه مهمان تهرانی خود پی 
ریزی کرد تا شاید بتواند با پیروزی در این 
دیدار به صدر جدول نزدیکتر شود اما مشکلی 

که در طول این دیدار وجود داشت اجازه این 
کار را به شاگردان یحیی گل محمدی نداد. 

در دقیقه 8۵ پرسپولیس صاحب یك ضد 
حمله شد که مهدی ترابی توپ را تا روی 
پاس  اما  برد  پیش  جریمه  محوطه  خط 
تا  را مدافع حریف قطع کرد  او  در عمق 
میزبان  دروازه  روی  خطرناکی  موقعیت 

ایجاد نشود.
دقایق انتهایی بازی با ضربات کرنر پرتعداد 
شهرخودرو همراه شد و پرسپولیس چشم به 
ضد حملات داشت. بااین حال کالدرون در 
دقیقه پایانی بازی حسین ماهینی و عبدی 
را به زمین فرستاد تا تیمش شرایط تازه ای 

پیدا کند. 
اما این تیم شهرخودرو بود که در دقیقه 9۳ 
روی یك ضربه کرنر توانست به گل برتری 
دست پیدا کند. در این دقیقه ارسال کرنر را 

فرشاد فرجی به گل برتری تبدیل کرد.
تیم فوتبال شهرخودرو با این پیروزی ۱۳ 
امتیازی شد و به صف مدعیان بالای جدول 
پیوست. پرسپولیس هم با پذیرفتن سومین 
شکست فصل خود 9 امتیازی باقی ماند و در 

رده هفتم قرار گرفت.

یحیی به صدر نزدیک شد؛

سومین شکست سرخپوشان،
در مشهد رقم خورد

هفته ششم لیگ برتر فوتبال ایران
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منتقدان دیروز، امروز کجا هستند؟
ستاره ای به نام »سردارِ ایرانی«

روزگاری بود که »بی مهری« 
دست  »رانت خواهی«،  و 
خیلی ها را از تیم ملی کوتاه 
به  که  اتفاقاتی  می کرد. 
رحم  هم  تیم ملی  سرمربی 
را  »کیروش« ها  و  نداشت 
»زمان«  اما  می کرد.  عاصی 
تنها عنصر این زمانه است که 
هیچکس و هیچ دستِ بی مهری حریفش نمی شود. نه تنها 
کسی حریف زمان نمی شود؛ بلکه به مرور، مقابل آن باید 
سر خم کند و اگر از »وجدان« بویی برده باشد، رفتارهای 
گذشته ش را پس بگیرد. هیچکس اهانت هایی که به »سردار 

آزمون« شد را از خاطر نبرده و نخواهد برد.
روزگاری که دلسوزان سردار دلشان نمی خواست خودشان 
را جای او بگذارند و مخالفانش به جای انتقاد، لب به توهین 
به خانواده او گشوده بوند. تا جایی که جوان بیست و چند 
ساله ملی پوش کشورمان تصمیم به »خداحافظی« گرفت 
جام  بالای سرش سپرد.  و خدای  زمان  به  را  قضاوت  و 
جهانی ۲۰۱8 روسیه را می گویم. جایی که تیم ملی در 
گروه مرگ قرار داشت و سردار آزمون به عنوان تك مهاجم 
تیم در آن تورنمنت در هر سه مسابقه به میدان رفت اما 
در گلزنی ناکام بود. درست است که وظیفه مهاجم گلزنی 
نمی خواستند  تورنمنت هم خیلی ها  همان  در  اما  است 
وظایف »تدافعی« تأثیرگذار سردار را ببینند و فقط با آمار 
گل نزدن هایش او را زیر سؤال می بردند. کار به جایی رسید 
که پس از حمایتِ تمام قد و حرفه ای »کارلوس کی روش« 
از شاگردش، او را هم به زیر تیغ توهین کشاند و از آن 
روز با لحنی طعنه آمیز سردار شد »سوگلی« سرمربی تیم 
ملی! اما هیچکس آن روزها از خودش نپرسید، آخرش که 
چه؟ اگر روزی فرا برسد که سردار پرچم ایران را بالاتر 
چگونه  کند،  برافراشته  دیگری  ایرانی  فوتبالیست  هر  از 

می خواهیم سرمان را بالا بگیریم؟
فرا رسید!  روز هم  آن  منتقدینِ سردار،  بد  از شانس 
لیگ  در  متوالی  مسابقه  دومین  در  آزمون  سردار 
قهرمانان اروپا برای زنیت گل زد. در اولین بازی اروپایی 
این فصل زنیت، سردار زننده تك گل این تیم بود و 
مانع شکست زنیت در هفته دوم مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان و اولین میزبانی این فصل زنیت، باز هم سردار 
گل زد. آزمون در 8۲ دقیقه ای که بازی کرد، علاوه بر 
گلی که زد، یگ گل دیگر هم زده بود که کمك داور 

آن را آفساید اعلام کرد.
با دو گلی که در این سن و سال سردار در باشگاه های 
این  در  او  گل های  تعداد  است،  رسانده  ثمر  به  اروپا 
تورنمنت به عدد »چهار« رسید! یعنی بالاتر از هر بازیکن 
ایرانی دیگر که فکرش را بکنید. لقبی که تا قبل از سردار، 
کنار اسم »علی دایی« بود. دایی در ۱۵مسابقه ای که در 
لیگ قهرمانان اروپا بازی کرده بود، ۳گلِ به یادماندنی 
زد و مهدی مهدوی کیا هم دیگر بازیکن ایرانی است که 
گل زدن در لیگ قهرمانان اروپا را تجربه کرده. مهدوی کیا 
در مسابقه تاریخی هامبورگ و یوونتوس که ۲ پاس گل 
داده بود و یك پنالتی گرفته بود، یك گل هم زده بود. 
دیگر گل مهدی هم به لاکرونیا زده شد. علی کریمی هم 
اروپا را در فصل ۲۰۰۵  تنها گل اش در لیگ قهرمانان 
امروز  اما  بود.  زده  راپیدوین  به  مونیخ  بایرن  پیراهن  با 
سردار در میان ایرانیان، یکه تاز است! حال آن که سردار 
حالاحالاها می تواند در لیگ قهرمانان به میدان برود و 

حتی آمارش را دو رقمی کند!
یادمان نرود که سردار دو تن از اسطوره های فوتبال کشور 
را در ۲۴سالگی پشت سر گذاشته است و درخشش او در 
زنیت چشم همه دنیا را خیره کرده است؛ تا جایی که فاکس 
اسپورت و اسکای و... برای او تیتر می زنند و باشگاه زنیت هم 
راضی از عملکرد او در حساب توئیتری اش از وی تشکر به 
عمل می آورد. نبش قبر کردن کار چندان جالبی نیست اما 
بدمان نمی آید بدانیم آن هایی که کی روش و سردار را در قبر 
انتقاداتشان دفن می کردند، امروز کجا هستند و چرا لب به 

ستایش نمی گشایند؟

نگاه هوادار

مهرداد تیموریمهدی تیموری

بادِ پاییزی باز هم شروع به وزیدن کرد و در 
خزان غم انگیزی خود، گلی از بوستان ورزش 
ایران را چید. جعفر اشرف کاشانی، بازیکن سال 
های دور پرسپولیس و مدیر خوشنام و بدون 
حاشیه ورزش ایران که با وجود گذراندن دوران 
کهنسالی از شرایط جسمانی خوبی برخوردار 
بود و هنوز هم پا به پای هم دوره ای های 
خویش در تمرینات تیمی پیشکسوتان شرکت 
می کرد که به ناگاه بار سفر آخرت بر بست و 
اعضای خانواده و دوستان خود را تنها گذاشت.

نام جعفر کاشانی با فوتبال دهه های ۴۰ و ۵۰ 
ایامی  آن  در  است.  عجین  ایران  خورشیدی 
فراگیری جمعی  و  از گستردگی  فوتبال  که 
برخوردار نبود و جمع بازی های ملی ایران در 
یك دهه شاید به زحمت به تعداد مسابقات 
کنونی تیم ملی در دو یا سه سال می رسید، 
کاشانی عضو ثابت و پیدار فوتبال ملی و صد 
البته خط دفاعی پرسپولیس بود و با استحکام 
بخشیدن به دیوارهای دفاعی تیم ملی و باشگاه 
پرسپولیس، افتخارات بسیاری را برای فوتبال 

ایران به همراه آورد، اکنون در بستر سرد خود 
ناشی  تا اشك شوق  آرمیده  زهرا  بهشت  در 
چشمان  در  گذشته  نیم قرن  پیروزی های  از 
اندوه  و  غم  به  تبدیل  ایرانی  فوتبال دوستان 

درگذشت »دیپلمات« فوتبال ایران گردد.
در  ورزشی،  دنیای  از  جدا  کاشانی،  یاد  زنده 
ورزشکاران  جمله  از  هم  اجتماعی  عرصه 
و  تحصیلات  لطف  به  که  بود  ایران  شاخص 
توانایی هایش سال ها عضو »گروه دیپلماسی 
ایران« در وزارت امور خارجه ایران بود و در 
جمع  در  مؤثر  حضور  با  نیز  اخیر  سال های 
اعضای هیأت مدیره پرسپولیس نقشی پررنگ 
در موفقیت های سلسله وار این تیم در فوتبال 
ایران و آسیا داشت. مدافع مستحکم فوتبال 
ایران و پرسپولیس که در قهرمانی های متعدد 
ملی و باشگاهی در دو دهه ۴۰ و ۵۰خورشیدی 
سهیم بود، سحرگاه چهارشنبه رخت عافیت 
دیگر  به  تا  شتافت  باقی  دیار  به  و  پوشید 
بهزادی«،  »همایون  همچون  خود  همبازیان 
آشتیانی«،  »ابراهیم  شیرزادگان«،  »حمید 
و...  گنجاپور«  »ناظم  شاهرخی«  »محراب 
بیپوندد تا جامعه ورزشی کشورمان بار دیگر در 
غم و اندوه از دست دادنِ قهرمانی بزرگ و خود 

ساخته، فرو رود. 
درگذشت اندوهبار یکی از بزرگمردان فوتبال 
ایران به خانواده محترم کاشانی و همبازیان وی 
در تیم ملی، پرسپولیس و جامعه ورزشی ایران 

تسلیت می گوییم.

»دیپلماتِ فوتبال ایران« آسمانی شد؛

جعفرخان به همایون، ابراهیم و... پیوست

محمدرضا کاظمی

با حضور حسن رنگرز به عنوان مدیر تیم های 
ملی کشتی فرنگی و سخنگوی فدراسیون،  گام 
دیگری در جهت تکمیل پازل نامداران در این 

مجموعه برداشته شد.
علیرضا دبیر، طی بیش از ۲ماه حضور خود 
در راس کشتی تلاش بسیارکرده تا کسانی را 
که در فدراسیون خادم نیز فعالیت داشته اند 
به خدمت بگیرد. در این میان حتی جمعی 
نیز  وی  مخالف  یا  و  بی تفاوت  چهره های  از 
فرصت پیدا کرده اند تا بر مسندهای مختلف 

تکیه بزنند.
این درحالی است که عده دیگر از یاران پیدا و 
پنهان رئیس کنونی فدراسیون با وجود تجربه، 
توانایی و پایمردی صمیمانه در مسیر انتخاب 
وی به لطایف ِ الحیل، کنار مانده اند. این مقدمه 
را گفتیم تا به این نکته اشاره داشته باشیم که 
در مواقع حساس و ضروری این نام ها نیستند 
که پای کار می مانند و مقاومت می کنند بلکه 
برنامه ریزی اصولی، تعمق و دقت نظر درجهت 
پیشبرد اهداف  و از همه مهمتر صداقت در 

انجام امور، زمینه پیروزی را فراهم می کند.
قصد نقد به حضور بزرگان در میان نیست بلکه 
هدف ذکر این واقعیت است که باید فعالیت 
ها در فدراسیون کشتی همچو ساعت بی کم 
و کاست بچرخد و مشکلات رفته رفته از میان 
برود. کاستی های مالی که دائم از آن سخن 
که  گذشته  مخرب  اقدامات  می شود؛  گفته 
دستمایه قرار گرفته و سوءمدیریتی که مکرر 

از سوی مسئولین کنونی به مسئولین گذشته 
نسبت داده می شود تاریخ مصرف دارد و پس 
از مدتی گرد فراموش خواهد گرفت. آنگاه نام ها 
برای پیشرفت کشتی کاری صورت نمی دهند 
قرار  توجه  مورد  شده  انجام  اقدامات  بلکه 
می گیرد. به عبارت روشن تر، تمسك به این 
موارد تا زمانی کاربرد دارد که مشتری داشته 
باشد اما آنگاه که افکار عمومی از تکرار مکررات 
خسته شد، تازه حاصل عمل دست اندرکاران 

فعلی در بوته نقد قرار می گیرد.
المپیك دور نیست و تا چشم برهم بزنیم زمان 
آن فرا می رسد و باید کشتی و کشتی گیران 
و در نهایت دست اندرکاران فدراسیون بتوانند 
ازحاصل عملکرد خود در ۲۰۲۰ توکیو دفاع 
کنند. هنوز سهمیه های را کامل نگرفته ایم و 
باید در دو میدان قاره ای و گزینشی حساس 
بلغارستان ۴سهمیه کشتی آزاد و سه سهمیه 
کشتی فرنگی را به دست آوریم. تازه بعد از 
آن آزمون نهایی المپیك ژاپن خواهد بود. در 
مالی  مشکلات  دچار  ما  که  اوضاعی  چنین 
هستیم و فدراسیون میلیاردها تومان بدهکار 
است از نام ها کاری بر نمی آید بلکه عملکرد 
درست، و برنامه ریزی اساسی می تواند ناجی 
بارها در گذشته  باشد.  فدراسیون  مسئولین 
گفتیم و اکنون تکرار می کنیم مسئولینی که 
مصدر کار قرار می گیرند باید تك شغله باشند 
تا بتوانند در مسئولیتی که دارند درست عمل 
کنند. چه بسیار چهره های کارآمد و توانمند 
که گوشه انزوا گرفته و بنا به دلایلی فرصت 
خدمت پیدا نمی کنند، اما ما متمسك به افراد 
نام آشنایی می شویم که از آنان انتظار داریم با 
یك دست چند هندوانه را از زمین بردارند. 

و  بیهوده  انتظاری  کرده چنین  ثابت  تجربه 
مصداق مثالِ زیره به کرمان بردن است.

حضور نامداران تنها می تواند دهان منتقدین 
ماندن  کنار  از  نتوانند  تا  ببندد  را  احتمالی 
اما  کنند  گلایه  کشتی  شاخص  چهره های 
این مهم لزوما  به مفهوم پیشرفت امور تلقی 
نمی شود. حسن رنگرز، حمید سوریان، امید 
محمدی،  غلامرضا  کاوه،  محسن  نوروزی، 
محمدبنا و نامداران دیگر از مفاخر کشتی و 
می  محسوب  ورزش  این  آوازه  پر  قهرمانان 
زمانی  مردان  این  همه  کارنامه  اما   شوند 
درخشان خواهد بود که تیم های کشتی در 
المپیك نتیجه بگیرند.  این امر در سایه  حساب 
و کتاب حاصل خواهد شد. حساب و کتابی 
که طی آن افراد از یکجانبه گرایی، رفیق بازی و 
اقدام گروهی مبرا باشند. رسانه ها و کارشناسان 
بر آن صحه بگذارند و چشم انداز آینده روشن 
باشد. فعلا که به نظر می رسد همان اشتباهاتی 
که رسول خادم درباره رسانه ها و کشتی نویسان 
مرتکب شد بار دیگر در حال رخ دادن است. 
این مختصر را صرفا از باب اشاره به دوستان 
گرمابه و گلستان یادآور می شویم تا بدانند که 
هستند کسانی که همه زوایای پنهان و آشکار 
را رصد می کنند و به موقع خود ظرایف و نکات 
باریك تر از مو را بیان خواهند کرد. امیدواریم 
این فضا به نحو مقتضی، مرتفع و باردیگر مسیر 
اشتباه گذشته طی نشود. دوستان مسندنشین 
طی  عرصه  این  در  که  را  راهی  فدراسیون 
می کنند به ترکستان ختم خواهد شد. این 
همه را به رسم رفاقت و مشفقانه باز می گوییم 
تا عزیزان به هوش باشند که چشم هایی آنان را 

رصد می کند.

فراخوان نام های بزرگ به فدراسیون کشتی!
بحث روز
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روزنامه

5 ورزشی

روح ملکوتي ارزش و ورزش
به ملکوت اعلی پیوست؛

رفت از سرِ ورزش، تاج سرِ ارزش
مرد  یك  بود.  شریفي  انسان 
اهل  ادب.  از  نمادي  ارزش.  با 
مطالعه. نوع دوستي در ضمیرش 
همواره شعله ور بود. تدبر داشت 
آراستگي  دغدغه  کیاست.  و 
و  کشور  مدیریتي  نظام  در 
بوروکراسی آن داشت. با وجود 
بیش از شش دهه حضور در ارکان مختلف فوتبال، اهل حاشیه 
نبود. صداقت داشت و پایبند به اصول اخلاق حرفه اي. چه در 
سیاست و چه در فوتبال سرآمد بود. یك مدافع مستحکم بود چه 
در زمین مسابقه و چه به عنوان دیپلمات براي صیانت از تمامیت 
ارضي ایران. در سخت ترین شرایط کشور مردانه سه جزایر تنب 
بزرگ و کوچك و ابوموسي را که مخالفان انقلاب برایش دندان 
تیز کرده بودند، همچون روزهایي که در خط دفاع تیم ملي 
فوتبال و پرسپولیس اجازه نفوذ به مهاجم حریف نداد در سال 
هاي ۵۷ تا ۶۱ مردانه و یك تنه از مرز جغرافیایي ایران دفاع کرد.

او حالا در میان ما نیست. مردي که ۴۰سال فریاد باشگاهداري 
به جاي تیمداري در فوتبال ما سر مي داد تا این ساختار غلط 
را اصلاح و به آن اعتبار و ارزش بدهد، حالا در میان ما نیست.

او چون شاهین بال کشید و سر به دیده تراب نهاد. او رفت 
تا شالکه تیم شاهین در دیدار باقي نیز حفظ شود. او رفت تا 
همایون بهزادي، حمید شیرزادگان، ابراهیم آشتیاني و حتي 

ناصر حجازي تنها نباشند. اما غریبانه رفت...!
مردِ ارزشي فوتبالي ما رفت. مرد با محبت فوتبالي ما رفت. 
با  که  مردي  رفت.  بود  ما  فوتبال  بزرگي  دنبال  که  مردي 
مدیریتش این اواخربه پرسپولیس هویت بخشید از میان ما 
رفت. دیگر کسي نیست که هر روز صبح حدفاصل ساعت 8 تا 

۳۰/8 با هم گفتمان ادبي و تاریخي داشته باشیم.
قرار بود از این هفته خاطرات دوران وزارت خارجه اش را که 
تا به حال براي کسي بازگو نکرده بود، برایم بازگو کند تا آن 

را قلمي سازم.
ارزش از سرِ ورزش رفت. مدافع فوتبال و تمامیت ارضي کشور 
رفت. مرد ادب و نزاکت رفت. روح ملکوتي اش به ملکوت اعلي 

پیوست. او جامعه انسانیت و کرامت را سیاهپوش کرد.
مرد تاریخ سازعِرصه ورزش و سیاست که از یك مخروبه به جا 
مانده از شاهین یك باشگاه بزرگ و دیدني و با عظمت در 
محله نارمك ساخت و همین تصمیم را در پرسپولیس داشت، 
از میان ما رفت. او مي گفت اول باید قهرمان شد و سپس با 
تداوم قهرماني سازندگي کرد. سه سال قهرماني پرسپولیس 
به  تیمداري  از  اصلاح  بود.  اصلاح  و  تغییر ساختار  مقدمه 
باشگاهداري. استادیوم کاظمي را بر اساس ارتباطاتش و لیاقتش 
به نام پرسپولیس گرفت تا سازندگي بنیادي را کلید بزند. مي 
خواست باشگاه بسازد. یك باشگاه فراتر از رئال و بارسلون و 
منچستر و لیورپول. چون اعتقاد داشت اینجا ایران است با تاریخ 
۲۵۰۰ساله؛ اما او رفت تا تاریخ همواره به نیکي از این مرد تاریخ 

ساز که دریاي ادب و معرفت و انسانیت بود یاد کند.
او از میان رفت اما به گفته سعدي؛

مرد نکونام نمیرد هرگز
مرده آنست که نامش به نکویي نبرند

»جعفر خان« نکونام است
او در میان ماست، زنده و استوار

چون جاودانه بود، جاودانه زندگي کرد
مردانه و با صلابت
بازارزس و با ادب

کسي از او بدي و بي احترامي ندید
افکار پسندیده و بزرگ داشت

مرد سازندگي بود
با ادب زیست، با ادب رفتار کرد

کردار مودبانه داشت و قهرمانانه، فهیم بود و معلم 
آموخته مکتب شاهین، مکتب کرامت وانسانیت

مکتب علم و عمل، مکتب تعلیم و تعلم
مکتب اکرامي ها و دهداري ها، 

مکتب خودباوري و خودساختگي
مکتب میهن دوستي و مردمداري

خان این مکتب رفت، اما نامش ماندگار و استوار

حرفِ آخر

باورش سخت است اما واقیعت دارد. صحبت 
از نیم قرن رفاقت و دوستي و همبازي بودن 
است. هم  باشگاهي در پرسپولیس و پشت 
هم بودن در تیم ملي. صحبت یك روز و 
دو روز و ده سال نیست. رفاقتي ماندگار و 
مستمر از سال ۴8 تا مهرماه ۱۳98. یعني 
نیم قرن خاطره و نیم قرن رفاقت و دوستي.
جعفرخان  و  است  پروین  علي  از  صحبت 
را  تاریخ  این  تاریخ!  یك  یعني  کاشاني، 

چگونه باید تحریر کرد؟
تاریخي که هرگاه صبحگاهان با جعفر خان 
صحبت مي کردم و رشته کلام داخل پرانتز 
مي شد،  کشیده  پرسپولیس  و  فوتبال  به 
محال بود نام علي پروین به میان کشیده 
این  به  آقا  علي  درباره  خان  جعفر  نشود. 
بالاخره  کرد:  مي  بسنده  کوتاه  جملات 
البته  او علي پروین است، سلطان است و 

دوست داشتني !
علي پروین هم طي ۴دهه رفاقت نزدیکي 
که با او دارم و عالم و آدم از آن باخبرند، 
هرگاه صحبت از جعفرخان مي شد، درباره 
ایشان همواره به نیکي و البته با احترام یاد 
مي کرد. سلطان اکنون دغدار و سیاهپوش 
رفیق و همبازي قدیمي و کاپیتانش در تیم 
این  او  ملي و پرسپولیس شده. به راستي 
ضایعه دردناک را چگونه تحمل خواهد کرد؟ 

بشنوید از زبان خودش:
او  نمي شود،  باورم  است،  سخت  خیلي 
خان  مجید  نداند،  هرکس  بود،  ما  بزرگتر 
کردیم  مي  گیر  موقع  هر  داني  مي  شما 
هاي  راهنمایي  جعفرخان،  سراغ  مي رفتم 
خوبي مي کرد. دلسوز بود و با وقار. اردوهاي 
زیادي با هم بودیم، بهترین دورانم آن موقع 
بود؛ جعفرخان که بود خیالمون راحت بود. 

رفقام یکي یکي رفتند آشتیاني، سلیماني، 
همایون خان، ناصر حجازي و حالا جعفر 
کاشاني! تا جاي من نباشید متوجه نمي شید 

که وقتي رفقاي خوبت می روند یعني چه!
یادت هست  کرد.  مي  بزرگي  خان  جعفر 
وقتي شد رئیس هیأت مدیره پرسپولیس 
بهت چي گفتم؟ نگفتم پرسپولیس رو سر 
و سامان می دهد؟ دیدي سه سال قهرمان 
شدیم؟ چون بلد بود. فوتبالي بود و مدیر. ما 

هم همین رو مي خواستیم.
جعفرخان و حسین کلاني همیشه با هم 
مي کردم.  افتخار  ها  آن  به  من  و  بودند 
حتي وقتي استیل آذین را داشتم اگه به 
به  دعوت  عزیزان  این  از  باشی  داشته  یاد 
و  داشتم  همکاري کردم؛ چون دوستشان 
قبولشون داشتم. شاید تفاوت سني زیادي با 
جعفرخان نداشتم اما در کنار ایشان خیلي 

و  نظم  اهل  جعفرخان  گرفتم.  یاد  چیزها 
انضباط بود، به قول شما دانشگاهي ها اطو 
تو  و سرش  زد  مي  مودب حرف  کشیده، 
کتاب بود. زماني هم که وزارت خارجه بود 

بازم کاپیتان ما بود.
مي کرد  بازي  که  هم  موقع  آن  جعفرخان 
متانت و ادب خاصي داشت. از یك خانواده 
اصیل بود. این اواخر متوجه شدم که عمل 
پروستات کرده اما چون محرم بود و درگیر 
هیأت بودم تلفني حالشو رو پرسیدم و قرار 
گذاشتیم که برم ببینمش اما قسمت نشد. 
براي تیم پیشکسوتان هم ایده هاي خوبي 
داشت و حمایت مي کرد، قرار بود بیاد که 
فرصت نشد. به هر حال این ضایعه دردناک 
فوتبال،  جامعه  ایران،  مردم  همه  به  را 
البته خانواده محترمش  پرسپولیسي ها و 

تسلیت عرض مي کنم.

مهرداد فرشیدی

در فصلی که به تابلوی نقاشی خداوند متعال 
از طبیعت بیکران روی زمین و خزان غم انگیز 
معروف  سبزپوش  درختان  برگ ریزان  در 
است، برگی دیگر از درخت کهنسال و سرو 
قامت ورزش ایران با وزش تندباد پاییزی بر 
زمین افتاد تا حسرت آن بر دل دوستدارانش 
باقی بماند. جعفر کاشانی، مدافع مستحکم و 
بی حاشیه فوتبال ایران که دوستداران کهنسال 
ورزش هنوز خاطره ها از بازی های زیبای وی 
در خط دفاعی پرسپولیس و تیم ملی را در 
ذهن خود به یادگار دارند، در یك چهارشنبه 
غم انگیز پاییزی، یاران خود را در پرسپولیس 
دهه ۴۰ و ۵۰خورشیدی ترک کرد تا نه تنها 
جامعه ورزشی ایران بلکه دوستان و اعضای 

خانواده خود را در غمی بی پایان و بهت و اندوه 
فرو ببرد. کاشانی که به لطف درایت مدیریتی 
خویش که برگرفته از فعالیت های اجتماعی 
وی به عنوان یکی از اعضای قدیمی وزارت امور 
خارجه کشورمان است، پرسپولیس را در مسیر 
موفقیت و سربلندی قرار داده بود، خیلی زودتر 
از حد تصور، دوری یاران و همبازیان قدیمی 
بهزادی،  ایرانپاک،  آشتیانی،  همچون  خود 
شیرزادگان، شاهرخی، ناظم پور، جمشیدی 
و... را تاب نیاورد و به جمع آنان در دیار باقی 

شتافت. 
سابقه  و  نگارنده  سالِ  و  سن  متأسفانه 
مطبوعاتی ام به دوره حضور زنده یاد کاشانی 
قد نمی دهد اما بازی زیبا و استحکام وی در 
خط دفاعی تیم ملی و پرسپولیس را به عنوان 
یك تماشاگر نوجوان در دهه های ۴۰ و ۵۰ 
به یاد می آورم که با وجود شرایط فیزیکی اش 
که بیشتر به یك مهاجم و یا بازیکن میانی 
می ماند اما در قلب دفاعی فوتبال ایران چون 
سرابزی سخت کوش و مدافعی پرتوان، سر راه 
مهاجمان حریف در آسیا بود اما صد افسوس 
که در آن ایام تعداد بازی های تیم ملی بسیار 

آن  از  مانده  باقی  فیلم های  و  شمار  انگشت 
دیدارها بسیار کم تعداد است و نمی توان به 
البته اخلاقی  درستی ارزش های فنی و صد 
وی را برای سنل جوان کشورمان به نمایش 
گذاشت. آخرین باری که جعفر کاشانی را با 
پیراهن رسمی پرسپولیس در مستطیل سبز 
ورزشگاه آزادی و در حضور تماشاگران به نظاره 
نشستیم، بازی خداحافظی و بزرگداشت ایرج 
دانایی فرد به هنگام بازگشت از آمریکا بود که 
وی با وجود آن که از تمام بازیکنان حاضر در 
میدان بزرگتر بود اما نمایش زیبا و استواری 
وی در انجام وظایف دفاعی اش، همه حاضران 

در ورزشگاه را به تحسین وا داشت اما افسوس 
که روز چهارشنبه با انتشار خبر درگذشت وی 
جامعه ورزشی کشورمان در بهت و اندوهی 

بزرگ فرو رفت. 
برای دیپلمات فوتبال ایران که رخت عافیت 
را بر تن کرده است علو درجات را از خداوند 
متعال خواستاریم و مطمئن هستیم که این راد 
مرد بزرگ فوتبال ایران به دلیل خدمات شایان 
توجه و نقش مهمی که در پرورش جوانان 
هم نسل خود بر عهده داشته است، از جایگاه 
رفیعی در میان مقربان درگاه الهی برخوردار 

خواهد شد.

فوتبالِ ایران بار دیگر خزان شد!

مجید  سعیدی

»علي پروین« در گفتگو با »دنیای هوادار«:

»جعفرخان« بزرگترِ ما بود
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شهری

نفس شهرها به شماره افتاده
در روزی که معاون اول رئیس جمهور آب پاکی را روی 
دست خودروسازان ریخت و آنها را مجاب به استفاده از 
فیلتر دوده برای کاهش آلودگی دیزلی ها کرد، یک مسئول 

شهری، الزام نصب این فیلترها را کار دلالان دانست.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از همشهری، اصل استفاده از 
فیلتر دوده برای کاهش آلایندگی دیزلی ها در جهان جزو اصول 
بدیهی خودروسازی است، اما در کشور ما هنوز برای بهره گیری 
از آن اما و اگر می آورند. ماجرا آنقدر ساده است که می شود برای 
همه توضیحش داد. خودروهای سواری بنزین سوز برای کاهش 
آلودگی هوا باید کاتالیست داشته باشند، اما خودروهای گازوییلی 
با آن شدت دود و آلایندگی باید آزادانه، روزگار هوا را سیاه کنند. 

فیلتر دوده آمده تا جلوی کامیون ها و اتوبوس ها را بگیرد.
معاون اول رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه اصل بر استفاده از 
فیلتر دوده در خودروهای دیزلی است، از رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست خواست تا در جلسه ای با حضور مسئولان ذیربط 
این موضوع را مورد بررسی قرار دهند. »اسحاق جهانگیری« در 
پاسخ به نامه عیسی کلانتری، معاون رئیس جمهوری و رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست درخصوص درخواست شرکت 
ایران خودرو دیزل مبنی بر حذف الزام نصب فیلتر جذب ذرات 
معلق )DPF( در خودروهای دیزلی به دلیل محدودیت های 
ناشی از تحریم های ظالمانه، تصریح کرد: اصل بر استفاده از 
فیلتر دوده است، ولی نسبت به محدودیت های ناشی از تحریم 
هم نباید بی تفاوت بود، در نامه اینجانب هم تأکید بر بررسی 
بوده است، لطفا جلسه ای با حضور مسئولان ذیربط بگذارید، 

مطالب آنها را بشنوید و نتیجه را اعلام کنید.
پیش از این، مدیرعامل شرکت ایران خودرودیزل طی نامه ای از 
معاون اول رئیس جمهوری درخواست حذف الزام نصب فیلتر 
جذب ذرات معلق)DPF( روی خودروهای دیزلی را تا زمان 
رفع تحریم های ظالمانه کرده بود که موضوع از سوی معاون 
اول رئیس جمهوری برای بررسی به وزارت صنعت، معدن و 

تجارت و سازمان حفاظت محیط زیست ارجاع شده بود.

تلنگر

نسترن کیوان پور
Nastaran.keyvanpour

@gmail.com

»محیط زیست«، عبارتی است که این روزها 
بسیار شنیده می شود و خوشبختانه دغدغه ی 
بسیاری از مردم را نیز به خود اختصاص داده 
است. اگر نگوییم همه، حداقل بسیاری از افراد 
به این باور رسیده اند که باید به زمین؛ میراث 
گذشتگان احترام بگذارند و در حفظ و حراست 

از آن کوشا باشند. 
کرج نیز که سال ها لقبِ باغ شهر را به یدک 
می کشید و اکنون با تبدیل شدن به مرکز استان 
البرز و شدت گرفتن ساخت وسازهای بی رویه، 
درختانش، رودخانه اش و محیطِ زیستش به 
یغما رفته، توجه سازمان های مردم نهاد را به خود 
جلب کرده است تا به یاری نهادهای محیط 
زیست و منابع طبیعی استان بشتابند و قدمی 

در راهِ نجات آن بردارند. 
اما مشکلِ اصلی اینجاست که به نظر می رسد 
بیش تری  دغدغه ی  مردم نهاد  سازمان های 
برای نجاتِ محیط زیست دارند تا مسئولان؛ 
مردمی که دنبالِ عکس گرفتن و فیلم برداری 
از جمع آوریِ زباله های جاده چالوس، پاکسازیِ 

دنبالِ  به  خالصانه  و  نیستند  کوهپایه ها 
فرهنگ سازی هستند و واقعا دلشان برای محیط 

زیست می سوزد. 
هرچند در همه جای دنیا، مردم برای فعالیت های 
زیست محیطی چند قدم از مسئولان جلوتر 
هستند. نمونه اش را چندی پیش دیدیم؛ »گرتا 
تونبرگ« دانش آموزِ ۱۶ ساله سوئدی که در 
اجلاس اقلیمی سازمان ملل و سپس در جهان 
مورد توجه قرار گرفت. نوجوانی که فعالیت های 
آغاز  گذشته  سال  از  را  خود  زیست محیطی 
برای جنبش های  به یك رهبر  و حالا  کرده 
دانش آموزی تبدیل شده است. او جنبش جهانی 
دانش آموزی برای آگاه سازی از تغییرات اقلیمی 
و گرمایش زمین را راه اندازی کرده است و به 

نوبه ی خود بسیار تاثیرگذار است.
به استان البرز بازگردیم؛ استانی که مرکزش؛ کرج 
سال های دور لقبِ باغ شهر را یدک می کشید و 
با افزایش جمعیتی که در اثر مهاجرت تجربه 
کرد، باغ هایش به مرور تخریب شد و جایش را 
ساختمان هایی گرفت که جای جایِ شهر قد علم 

کردند. 
تخریبِ باغ ها از یك سو و مشکلِ دفنِ زباله های 
مرکز حلقه دره که مزید بر علتِ آلودگیِ هوا 
در استان شده است از سوی دیگر، به یکی از 
نگرانی های جدی در حوزه ی محیط زیست 
البرز بدل شده است.  روزانه ۱۵۰۰ تنُ زباله به 
گفته ی شهردار کرج به مرکز دفن حلقه دره وارد 
می شود که ۵۰ درصدِ آن متعلق به شهرهای 
دیگرِ استان است اما متاسفانه منابع و امکانات 

جهتِ ساماندهیِ این میزان زباله، تنها به کرج 
کلانشهر  این  البته  که  است  شده  تحمیل 
نتوانسته طیِ سال های اخیر از عهده ی مدیریتِ 

این مرکز به خوبی برآید.
هرچند ۵۰۰ اصله درخت در ورودیِ حلقه دره 
و  مهندسی  لندفیل  احداثِ  و  شده  کاشته 
بهداشتی، تصفیه ی شیرابه، توسعه ی کارخانه ی 
کمپوست و مواردی از این دست در دستورِ کار 
شهرداری کرج است اما به نظر نمی رسد این 
راهکارها در بازه ی زمانی کوتاه مدت یا میان مدت 

به خروجیِ مطلوب بیانجامد.
که  است  مبدأ  از  زباله  تفکیك  دیگر  موردِ 
متاسفانه به دلیلِ عدم فرهنگ سازی صحیح به 
یك شوخی می ماندَ. رئیس کمیسیون محیط 
زیست شورای شهر کرج چندی پیش به این 
موضوع اشاره کرده بود که تفکیك زباله از مبدأ 
چرخه ی اقتصادیِ ۵۰ میلیارد تومانی به همراه 
خواهد داشت در حالی که شهرداری کرج تنها 
دو تا سه میلیارد تومان در سال از تفکیك زباله 
درآمد داشته. این موضوع نشان از این دارد که 
هنوز موضوعِ تفکیك زباله کارشناسی نشده یا 
دست هایی در کار بوده که جلوی درآمدزایی 
برای شهر و از طرفی فرهنگ سازیِ تفکیك 
زباله را که به بهداشت و سلامتِ بیشترِ شهر و 

شهروندان می انجامد گرفته است. 
نبود یك طرحِ توسعه ایِ جامع برای محیط 
زیست، استان البرز را با مشکل مواجه کرده و 
دلیلی شده برای کُل نگری در حوزه ی محیط 
زیستِ استان که راه به جایی نمی برََد. زباله، آب 

و این موارد در سطح ملی هم مطرح هستند؛ 
شاهکار این است که موارد کلی را به صورتِ 
و  ببینیم  البرز  استان  در  عملیاتی  و  جزئی 
برایشان راهکار بیاندیشیم؛ به گفته ی مدیرکل 
منابع طبیعی استان البرز سفره های زیرزمینی 
ساوجبلاغ ۳۰ سانتی متر نشست کرده است. یا 
موضوع تالاب صالحیه که عدم رسیدگی به آن 
سبب می شود این تالاب به 9 کانونِ گرد و غبارِ 
دیگرِ استان اضافه شود. مسئولان برای این موارد 

چه کرده اند؟
کارآمدترین  و  مهم ترین  از  یکی  بتوان  شاید 
راهکارها را استفاده از ظرفیتِ سمن های محیط 
زیست البرز دانست چرا که علی رغمِ اقداماتِ 
جسته و گریخته ی نهادهای مرتبط، هنوز از 
وهمناکِ تخریبِ محیط زیست بسیار  قطارِ 
عقب هستیم و زمانِ آن رسیده که یك بازنگری 
در روندِ مدیریتِ مشکلاتِ زیست محیطی به 

عمل آوریم.
دیگر زمانِ نمایش های تبلیغاتی به سر رسیده؛ 
به جای فیلم برداری و عکس برداری از مسئولانی 
که به صورتِ نمادین تنها یك روز یك مسیرِ 
بسیار کوتاه را با دوچرخه طی می کنند و بعد 
خودروهایشان  سوارِ  دوباره  رسانه ای شدن  از 
باید  می روند،  کارشان  محلِ  به  و  می شوند 
اقداماتِ ریشه ای انجام داد. باید به این حقیقت 
رسید که با این نمایش ها نمی توان فرهنگ سازی 
کرد. با این نمایش ها نمی توان محیط زیست را 
نجات داد. باید با مردم صادق بود و صادقانه از 

آن ها کمك و یاری طلبید. 

نقدی بر عملکرد مسئولان البرز در حوزه  محیط زیست؛

نمایش  کافی ست؛ عمل کنید!

در  که  اخباری  علی رغم  کیوان پور-  نسترن 
رسانه ها در خصوصِ اقدامات مسئولان البرز 
به محیط زیست مطرح  آنان  و توجهِ ویژه ی 
می شود، در عمل خروجیِ قابلِ ملاحظه ای را 
با آلودگیِ  شاهد نیستیم. راهکارهای مبارزه 
هوا، تفکیک زباله از مبدأ، وضعیتِ تالاب ها و 
سفره های زیرزمینی و بسیاری دیگر از موارد 
محیط زیستی در البرز دغدغه ی بسیاری از 

فعالان محیط زیستِ استان است. 
مردم نهاد  سازمان های  شبکه ی  رئیس  نظر 
محیط زیست استان البرز؛ دکتر پارسا گوهری 
را در این خصوص جویا شدیم تا بدانیم اقداماتِ 
مسئولان از دیدِ کارشناسانه ی افرادی که در 
این حوزه فعالیت می کنند تا چه میزان قابل 

قبول است.

محیط  مشکل  مهم ترین   
زیست استان البرز را چه می دانید؟

به نظر من استان البرز فاقد برنامه ی توسعه ای بلند 
مدت است. به این معنی که عدم وجود برنامه 
توسعه ای، نابودی سرزمین البرز را در پی داشته که 
در گذر زمان، به وضوح قابلِ مشاهده است. طرح 
آمایش سرزمینیِ استان که با هزینه هنگفت تدوین 
شده به دلیل عدم رعایت چارچوب های علمی، 
کاربردی نیست و خود دلیل بخشی از تخریب های 
کنونی در محیط زیست است.  در حالی که استان 
البرز بالاترین نرخ مهاجرت را دارد اما به دلیل عدم 
وجود برنامه ی بلندمدت، چالش هایی در حوزه های 
اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و سیاسی ایجاد شده 

است. 

مقیاسی  در  بخواهید  اگر   
البرز  زیست  محیط  مشکلات  به  جزئی تر 

بپردازید، کدام موضوع را در اولویت می بینید؟
در این استان روزانه بیش از ۱۵۰۰ تن زباله تولید 
ممکن  شکلِ  بدترین  به  متاسفانه  که  می شود 
مدیریت و در نهایت در منطقه حلقه دره به صورت 
غیر بهداشتی رهاسازی می شود. طبق قانون، دفن 
غیربهداشتی پسماند، جرم محسوب می شود و باید 
با متخلفان برخورد قانونی صورت پذیرد.  از طرفی 
هجوم صنایع و کارگاه های آلاینده محیط زیست و 
احداث شهرک های صنعتی بدون توجه به الزامات 
زیست محیطی و کمبود منابع اعم از آب و عدم 
توجه به ساختار توپولوژی سرزمین، باعث ایجاد 
مشکلات بسیاری شده است به گونه ای که سطح 
آب های زیرزمینی افت شدیدی داشته که در طول 
عمر با عظمت البرز بی سابقه است! فرسایش شدید 
خاک، نابودی پوشش گیاهی و آلودگی هوا، فقط 
بخشی از تبعات عدم توجه به برنامه های توسعه ی 

پایدار سرزمین در استان البرز بوده است.

 به نظر شما اقدامات نهادهای 
مختلف در حوزه ی آلودگی هوا و مدیریت آن 

تاکنون مطلوب بوده است؟
تامین  منظور  به  البرز  استان  شهرداری های 
به دلیل  عموما  که  خود  هنگفت  هزینه های 
ناکارآمدی و بهره وری پایین سیستم مدیریتی شان 
این میزان است، اقدام به فروش تخلف در قالب 

تراکم کرده اند که سبب بروزِ ساخت و سازهای غیر 
مجاز و غیر استاندارد شده است. افزایش عرضه و به 
تبعِ آن، هجوم مردم به این استان، مشکلات کنونی 

را ایجاد کرده است.
در فصل زمستان ساختمان های غیر مجاز که خارج 
از ضوابط طرح جامع شهرسازی و در پیِ عدمِ 
نظارت شهرداری ها احداث شده اند به دلیل ارتفاع 
بالا از چرخش هوا جلوگیری می کنند و وارونگی و 
افزایش شدت آلاینده بیش از حدِ مجاز و تعطیلی 
مدارس و آسیب های جدی به سلامت مردم پیامد 

این تخلف شهرداری های استان بوده است.
ناوگان فرسوده ی حمل و نقل عمومی و عدم راه 
اندازی قطار شهری نیز مزید بر علت است و بر 

شدت بحران آلودگی هوای شهر کرج افزوده. 
زمانی مردمِ ایران، شهر کرج را شهری سالم و پاکیزه 
می دانستند اما متاسفانه در حالِ حاضر این شهر 

جزء سه شهر آلوده کشور محسوب می شود.

 در حوزه ی منابع آبی وضعیت 
استان را چه طور ارزیابی می کنید؟

شهرستان های استان البرز با بحران شدید منابع 
آبی دست و پنجه نرم می کنند،  افت شدید منابع 
آب های زیر زمینی، احداث صنایع بدون توجه به 
محدودیت ها، احداث چاه های برداشت غیر مجاز 
آب، کشاورزی غیر کارشناسی، اتلاف منابع آب 
توسط صنایع که تکنولوژی آن ها در سطح دنیا 
به دلیل آب برَ بودن و تولید آلاینده منسوخ شده 

است، همگی بر حجم این بحران افزوده است.
استان البرز متاسفانه فاقد طرح جامع منابع آبی  

است. بر اساس بررسی های علمی انجام گرفته، بین 
منابع آبی موجود در استان و مصارف اعم از شُرب، 
کشاورزی، صنعت و خدمات، تعادل بر قرار نیست 
و تراز آب استان منفی  است. به این معنی که در 
حال حاضر استان البرز با بحران آب روبه رو است. 
متاسفانه در چنین شرایطی، آب سد کرج بدون 
توجه به الزامات زیست محیطی تماما به تهران 
منتقل می شود و در صورت عدم اختصاص حق آبه 
زیست محیطی، در کوتاه مدت پایین دست سد 

تماما خشك و غیر قابل سکنه خواهد شد. 
احداث تونل انتقالِ آب طالقان به تهران نیز یکی 
از طرح های مخربی است که در صورتِ اجرا سببِ 
خشك شدنِ چشمه های طول مسیر می شود و 
در کوتاه مدت به فاجعه ی تخریبِ محیط زیست 

منطقه خواهد انجامید.

دارید  صحبتی  اگر  پایان  در   
بفرمایید؟

البرز دیگر تحمل تخریب را ندارد. اگر مردمِ این 
سرزمین به دقت گوش کنند، صدای ناله ها و 
با  البرز  بشنوند،  توانند  می  را  البرز  ضجه های 
شکوه و پر ابهت طی سالیان طولانی به سانِ یك 
مادر بدی های فرزندان خود را نادیده انگاشته 
و صبوری کرده است، اما این مادر دیگر رمقی 
ندارد و این فرزندان ناخلف چنان تیشه بر تن 
و قامتِ البرز می زنند که این مادر دل شکسته 
و نالان، نفس های آخر خود را می کشد. زمان 
از  البرزنشینان یك صدا و همدل  آن است که 
و  همت  تمامِ  و  گرفته  درس  خود  گذشته ی 
تلاش خود را در رفع التیام دردهای مادر خود 

به کار گیرند.

گفت وگو با رئیس شبکه  سمن های محیط زیست البرز؛

البرز دیگر تحملِ تخریب ندارد
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روزنامه

7 اقتصادی

رئیسی:
دریا را برای قاچاقچیان ناامن کنید

رئیس قوه قضائیه در نشست فرماندهان ارشد نظامی 
برای  را  دریا  باید  گفت:  هرمزگان  استان  انتظامی  و 

قاچاقچیان ناامن کنید.

حجت الاسلام والمسلمین رئیسی افزود: شرایط در دریا برای 
قاچاقپیان باید به گونه ای باشد که احساس کنند اینجا خطر 
ازدست دادن همه منافعشان را دارد، نه فقط خطر از دست 
دادن کالا و کشتی، بلکه ممکن است حتی خودشان هم 

محاکمه شوند.
وی در حاشیه این جلسه، ضمن بازدید از مرکز فرماندهی 
کنترل نیروی دریایی سپاه گفت: سطح اشراف اطلاعاتی و 
اقتدار امنیتی نیرو های مسلح در تنگه هرمز و آب های خلیج 

فارس افتخارآفرین و غرورانگیز است.

فرماندار فردیس:
۴00دستگاه تولید ارز دیجیتال

در فردیس کشف شد
ارز  تولید  ۴00دستگاه  که  کرد  اعلام  فردیس  فرماندار 
دیجیتال با تلاش مأموران این شهرستان کشف و ضبط شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، ابوالفضل اینانلو روز چهارشنبه 
در نشست کارگروه مبارزه با قاچاق کالا و ارز شهرستان 
فردیس گفت: این دستگاه ها در بازرسی از مکان های مختلف 

شهرستان فردیس کشف شد.
انبار فردیس در سامانه  اکنون ۲هزار و ۶۵۳  افزود:   وی 
جامع انبارهای فردیس  ثبت شده که از این تعداد ۲هزار 

و ۲۱۱انبار، غیرفعال هستند.
اینانلو اضافه کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون ۳۰8مورد 
انبارها درسطح  و  واحدهای صنفی و صنعتی  از  بازرسی 
شهرستان انجام شده است که از این تعداد ۲۲فقره به علت 

تخلف پرونده تشکیل شد.

اخبار

امام  و  گیلان  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
جمعه رشت گفت: سرمایه گذاران داخلی 
نیازمند حمایت و پشتیبانی هستند تا در 

کشور خودمان فعالیت داشته باشند.

ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
این  خطبه های  در  فلاحتی  رسول  آیت الله 
هفته نماز جمعه رشت در جمع نمازگزاران در 
مصلی این کلانشهر افزود: در تمامی عرصه های 
اقتصادی دنیا ثابت شده که دولت به تنهایی 
توانایی لازم برای ساز و کارهای صنعت را ندارد، 

بنابراین بایستی از سرمایه گذاران بهره گیرند.
وی با اشاره به سفر روز گذشته وزیر صمت 
به استان گیلان و بیان مطالبی در دیدار با او 
گفت: از جمله مطالب این بود که رهبر امسال 
را به نام رونق تولید نامگذاری کردند، آنچه که 
مربوط به صمت است این که هم در عرصه 
تولیدات و فناوری های جدید با همکاری مراکز 

دانش بنیان و پارک های علم و فناوری مجدانه 
تلاش کند و  هم این که کارخانجات فرسوده 

را رونق دهد.
نماینده ولی فقیه در استان گیلان با بیان این 
که به دلیل ناکارآمدی و نیمه فعالی برخی 
فراهم  کارگران  برای  مشکلاتی  کارخانجات 
شده و زندگی آنها را سخت کرده، تصریح کرد: 
بنابراین حمایت و پشتیبانی از سرمایه گذاران 

حائز اهمیت است.
وی تأکید کرد: به فرموده رهبری بایستی امروز 
به  نیز  و  تلاش  مجدانه  اقتصادی  عرصه  در 

کارگران توجه شود.
اشاره  با  ادامه سخنانش  آیت الله فلاحتی در 
به فرارسیدن روز و هفته نیروی انتظامی، روز 
حافظان امنیت عمومی جامعه، گفت: تقدیم 
۱۳هزار شهید و ۲۲هزار جانباز از سوی نیروی 
انتظامی جمهوری اسلامی، افتخاری برای آن ها 

است.

وی با بیان این که، ما هم به نیروهای انتظامی 
جمهوری اسلامی افتخار می کنیم، گفت: امروز 
اقتدار کشورمان را در مرزهای جغرافیایی و 
داخلی، بخشی را مدیون این نیروها هستیم که 

مجدانه برای نظم و امنیت تلاش می کنند.
جمهوری  انتظامی  نیروی  کرد:  اضافه  وی 
اسلامی ایران توانسته بخشی از ناهنجاری هایی 
که عده ای در داخل جامعه ایجاد می کردند و 
می کنند، سامان دهد؛ پلیس راهور، فتا، پلیس 
بین اللملل، مرکز فوریت های پلیس، بازرسی 
پلیس و ... همه در مقام ایجاد فضای امنیتی 

برای مردم هستند.
از  دیگری  بخش  در  رشت  جمعه  خطیب 
خطبه ها با اشاره به فرمایشات سودمند چند 
روز گذشته رهبری در جمع فرماندگان سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی گفت: رهبری فرمودند 
که سپاه بسیار کار کرد، خدمات انجام داد و من 
از سپاه راضی هستم، این سخن مدال افتخاری 

برای آنهاست، اما به دنبالش فرمودند که من به 
وضع موجود قانع نیستم.

امام جمعه رشت تأکید کرد:

ضرورت حمایت از سرمایه گذاران داخلی 

فرمانده سپاه امام حسن مجتبی )ع( استان 
البرز گفت: همه در جریان مشکلات موجود 
مسئولین  برخی  که  دانیم  می  و  هستند 
نسبت به شرایط بی تفاوت و برخی به جای 

ایثارگر سوداگر هستند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، 
سپاه  -فرمانده  مولایی  یوسف  سید  سردار 
ظهر  البرز-  استان  مجتبی)ع(  حسن  امام 
روزگذشته، در آئین افتتاح کلینیك صنعت که 
در اتاق بازرگانی البرز برگزار شد، گفت: برخی 
اقتصادی  که مشکلات  معتقد هستند  افراد 
به دلیل تحریم و قوانین به وجود می آید اما 
این گونه مسائل، ساده و تك وجهی نیستند و 
ممکن است عللی مانند موارد فرهنگی، ذهنی، 

سوداگری و غیره داشته باشند.
استان  مجتبی)ع(  امام حسن  سپاه  فرمانده 

در  که  افرادی  نگاه  اینکه  بر  تأکید  با  البرز 
کلینیك صنعت فعالیت می کنند، تك مجهولی 
و دیکته شده نباشد، اذعان کرد: تولید بدون 
تحقیق در هیچ جای دنیا امکان پذیر نیست. 
شرکت های مهم دنیا روحیه کار جمعی دارند 
نام  به  اما کار ما فردی است و علاقه داریم 

خودمان تمام شود.
ارکان  دارد  قصد  دشمن  کرد:  مطرح  وی 
طرح  یك  یعنی  کند  سست  را  ما  قدرت 
اسلامی  جمهوری  براندازی  برای  ۱۲گانه 
سال8۵  تا  نظامی  مسائل  که  دارد  ایران 
از یك  و سپس  ماند  ناکام  اما  مطرح کرد 
میان  از  که  کرد  استفاده  ترکیبی  طرح 
سیاسی،  اقتصادی،  اصلی  ستون های 
فرهنگی، اجتماعی، نظامی و دفاعی، ستون 

اقتصادی را نشانه گرفته است.
مولایی با اشاره به اینکه در شرایط فعلی کشور 

نباید از تئوریك های قدیم استفاده کنیم، اذعان 
کرد: در صورت فعالیت این کلینیك و رفتن 
ذهن شما به سمت تئوریك های ناهمسان با 
کشور قطعا موفق نخواهید شد. برای راه اندازی 

کلینیك باید عملیاتی باشید.
فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع( استان 
البرز مطرح کرد: همه در جریان مشکلات 
برخی  که  دانیم  می  و  هستند  موجود 
مسؤولین نسبت به شرایط و مشکلات مردم 
بی تفاوت و برخی به جای ایثارگر سوداگر 
ساخت  شدن  بومی  اجازه  چرا  اما  هستند 
کالاها را نمی دهند و با سنگ اندازی از تولید 

جلوگیری می کنند؟
از  نفر  دو  الی  یك  ماه  هر  کرد:  اذعان  وی 
فعالان اقتصادی البرز نزد ما از عدم فعالیت 
اقتصادی خود شکوه می کنند، این موضوع 
چه علتی جز بی دقتی و بی توجهی مسئولین 

باشد؟  داشته  می تواند  آن ها  سوداگری  و 
تحت  چیزی  شود  می  بیان  که  هم  دلیلی 

عنوان مزیت نسبی است.

فرمانده سپاه استان البرز: 

برخی مسئولان نسبت به مشکلات مردم بی تفاوت هستند

آگهي مزایده اموال منقول -  نوبت  دوم
بموجب پرونده کلاسه 98۰۳۱۲ صادره از شعبه ۱ دادگاه عمومي حقوقي دادگاه شهریار و کلاسه کرج 98۰۳۲۱ محکوم له: حمایت علي نژاد علیه: علي بخشي محکوم علیه محکوم است بپرداخت مبلغ ۱۳/۵۲۲/۵8۶/۳8۲ ریال و مبلغ ۶۷۶/۰۴۵/۳۱9 ریال نیم عشر دولتي با توجه به اینکه 
اجراییه به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجراي حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفاي محکوم به و هزینه هاي اجرایي اموال محکوم علیه برابر متن آگهي و نظریه کارشناس از سوي این اجرا توقیف و توسط کارشناسي دادگستري کرج 
بشرح ذیل توصیف و ارزیابي شده و مقرر گردیده از طریق مزایده در مورخ۱۳98/8/۶ از ساعت 9 صبح تا ۱۰ در محل اجراي احکام مدني شعبه دادگستري کرج از طریق مزایده بفروش برسد. مزایده از قیمت ریال طبق نظریه کارشناس شروع و به هر شخص حقیقي و حقوقي که بالاترین قیمت 
را بدهد فروخته خواهد شد. ده درصد از وجه مزایده را في المجلس بصورت وجه نقد یا چك بانکي تضمیني از خریدار اخذ و الباقي وجه مزایده ظرف یك ماه از وي وصول و پس از انجام مراحل قانوني و صدور حکم تملیك مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتي که در مهلت 
مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وي پس از کسر هزینه هاي مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید مي گردد. کلیه هزینه هاي نقل وانتقال بعهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین مي توانند ظرف مدت یك هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه 
انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگي به اعتراض از سوي دادگاه مورد مزایده بنام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین شرکت در مزایده مي توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد 

در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد.
اموال مورد مزایده و بهاي آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:

بازگشت به قرار کارشناسي صادره در خصوص پرونده با شماره بایگاني پرونده 98۰۳۲۱موضوع ارزیابي پلاک ثبتي۶/۱۱۳8؛ با راهنمایي خواهان از محل مورد نظر واقع در جاده ماهدشت -خیابان پدر-کوچه شهید بغدادي دست چپ -کوچه گلسار مرغداري لاچین با مختصات ۴8۷9۷۶/۳9۵۲۳۴۷  
UTM واقع در  Zone۳9 بازدید گردیده و پس از معاینه محلي و بررسي هاي کارشناسي صورت گرفته نتیجه آن به شرح ذیل میباشد.

براساس تصویر سند مالکیت به شماره چاپ ۶8۲8۲۳ سري الف - سال 8۰ که ذیل شماره ۱۴۰۱۱۰ در صفحه ۳۶۲ دفتر املاک جلد 88۰ و براساس راي شماره ۱۵۱9۴ مورخه ۱۳8۱/۰۴/۰8 ماده یکصد چهل وهفت بنام آقاي یداله پیرمرادي ثبت و صادر گردیده است مربوط به سه دنگ مشاع 
از ششدانگ یك قطعه باغ با بناي احداثي ، به مساحت ده هزار مترمربع ، پلاک ثبتي شماره ۱۱۳8 فرعي از ۶ اصلي، مفروز و مجزي شده از ۱۰۶ فرعي از اصلي مذکور و واقع در قریه عباس آباد شهریار و انتقالي از آقاي داریوش و رافت شیرین زاده میباشد.

حدود اربعه مندرج در سند مالکیت به شرح ذیل مي باشد:
۱- شمالا به طول9۲/۶۰ متر مرز است به پلاک یکصد و چهار فرعي ۲- شرق بطول ۱۰8 متر مرزیست به پلاک باقیمانده ۳- جنوبا بطول 9۲/۶۰متر دیواریست به خیابان ۶ متري ۴- غربا بطول ۱۰8 متر دیواریست به خیابان 8 متري

براساس بازدید صورت گرفته نیز، در محل پلاک مورد نظر دو عدد سوله به مساحت ۱۴۴۰ مترمربع و 9۶۰ متر مربع با دهانه ۱8 و ۱۲ متر موجود بوده که ارتفاع آنها از سطح زمین در محل تا- سوله برابر با۳/8۰متر میباشد، که در قسمت زیرین محل نگهداري مرغ ها فضایي به شکل زیرزمین 
جهت جمع آوري فضولات در سرتاسر طول سوله احداث گردیده است. این سوله ها با قدمتي در حدود ۱۵ سال جهت نگهداري مرغ تخم گذار استفاده گردیده و در زمان بازدید در تصرف آقاي دمنایي و تخلیه بوده اند. مرغداري داراي پروانه بهره برداري مرغ تخم گذار به نام صمد دمنایي به 
شماره ۳۱9۵۰۱۲۳۵۲۰۰۷۲۶ مورخ ۱۳9۵/8/۲۲ میباشد .همچنین در قسمت جنوبي پلاک یك بناي سرایداري در دو طبقه و به مساحت ۱۷۰ متر مربع موجود مي باشد. بنا بر اظهارات متصرف، پلاک مذبور داراي انشعاب گاز، برق سه فاز با ظرفیت ۲۵۰ آمپر میباشد. همچنین الباقي عرصه 

در ضلع شمالي پلاک فوق به مساحت تقریبي ۷۰۰۰ مترمربع بصورت باغ شامل درختان الو قطره طلا، زردآلو و سیب با سن تقریبي ۲۵ تا ۳۰سال درختان از لحاظ ظاهري سالم بوده و آب مجموعه از یك حلقه چاه حفر شده تامین مي گردد.
ارزیابي قیمت پلاک ثبتي۶/۱۱۳8، با توجه به شرایط یادشده در فوق، بصورت ششدانگ و تخلیه بدون در نظر گرفتن هرگونه دیون متصوره و فارغ از تایید اصالت سندي با در نظر گرفتن مساحت ابعاد موقعیت ، قدمت مجموعا۷۶/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال برابر هفت میلیارد و ششصد میلیون تومان و 

سه دانگ از ششدانگ برابر ۳8/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل سه میلیارد و هشتصد میلیون تومان برآورد و اعمال مي گردد.  98/۷۶98۴/ف
دادورز شعبه نیابت شهرستان کرج - شهرستاني
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محمدحسین سیفی

 شرور ترین شخصیت های سینما ممکن است 
در بعضی فیلم ها واقعا تنفربرانگیز باشند ولی 
ممکن است به قهرمانان پنهان نیز برای سینما 
دوستان تبدیل شوند. کاراکتری که علیه قهرمان 
فیلم به پا بر میخیزد، لزوما معنایش این است 
که نمی شود با او همراه شد و قهرمان را تنها 
گذاشت. اتفاقا برخی کاراکترهای شرور تاریخ 
سینما هستند که بیشتر حس »همذات پنداری« 
را در مخاطب بر می انگیزانند و کمتر مخاطبی با 
رذیلت ها و شیطنت های این دست کاراکترها 
سر کیف نمی آید و نمی گوید »ای کاش من هم 
مثل او باهوش بودم« ! بگذارید از همین ابتدا قرار 
بگذاریم که ژوکر را هیچ وقت دیوانه نخوانیم 
؛ چرا که به هیچ وجه اثری از دیوانگی در این 
موجود دیده نمی شود. هر حرکت و هر نقشه این 

فرد نشان از نبوغ و هوش سرشارش دارد!

دیوانه باهوشی به نام »ژوکر«
یکی از همین کاراکترها در طول تاریخ سینما، بدون 
تردید »ژوکر« است. شاید در همین شروع بد نباشد 
نگاهی دگربار به مرثیه ای که ژوکر درباره زندگی 
مقابل »بتمن« بر زبان می آورد، بیندازیم ؛ »من 
ثابت کردم بقیه هم هیچ فرقی با من ندارند. فقط 
یك روز بد، یك بدبیاری کافی است تا عاقل ترین 
فرد روی زمین هم به جنون کشیده شود! تو هم 
یك روز بد داشتی، این طور نیست؟ یك روز بد 
داشتی و همان روز هم تو را مثل همه به جنون 
کشاند... تو فقط دوست نداری اعتراف کنی! فکر 
می کنی باید تظاهر کنی که هنوز منطقی در این 
زندگی می بینی که هنوز هم هدفی برای تمام این 
تلاش ها و درگیری ها وجود دارد! شماها حالم را بهم 
می زنید... من عقلم را از دست دادم. وقتی که دیدم 
دنیا چه شوخی سیاه و مسخره ای است، عقلم را 

کاملاً از دست دادم...«
بد نیست بدانید که ژوکر از آغاز اینگونه که امروز 
میبینید نبوده است. در روزهای اول پیدایش این 
کاراکتر در سینما شلوغ می کرده، اهل نمایش های 
پر سر و صدا بوده و بیش تر به جنایتکاری پریشان 
حال شباهت داشته و مانند امروز یك »کابوس 
محسوب  »گاتهام«  شهر  رویاهای  برای  ناتمام« 
نمی شد. مرور زمان و رشد پرداخت شخصیت او 
باعث شده تا امروز تبدیل به هیولایی در جهان 

شرورهای تاریخ سینما شود که می دانید که اگر 
جلوی چشم تان نیست حتماً در گوشه ای در حال 
تدارک نقشه ای است تا این بار به شکلی بدتر از قبل 
روح و روان تان را هدف قرار دهد! بررسی تاریخچه 
شکل گیری شخصیت ژوکر در طول زمان، شاید 
بتواند گوشه ای از اسرار زندگی این جنایتکار مرموز 

را برای مان آشکار کند.

ژوکر وارد می شود
در تاریخ شکل گیری این شخصیت هرچه که جلوتر 
می رویم، بر جنس دیوانه وار بودن تصمیماتش اضافه 
می شود. اما یك نکته ثابت در تمام ژوکرها وجود 
دارد؛ حضور بتمن ! مانند شرلوک هلمز که دائم از 
کسل کننده بودن این دنیا می نالد، ژوکر نیز به شدت 
نیاز به سرگرم شدن دارد اما نه به هر وسیله ای و البته 
که نه با هرکسی. بتمن تنها وسیله ی سرگرمی 
اوست. تنها امید و شاید دلیل اصلی پیدایش او! 
اما چه شد که این طور شد؟ درست است که شاید 
هرگز نفهمیم ژوکر از کجا آمده )همان بهتر هم که 
هرگز نفهمیم(، اما شاید جالب باشد اگر بدانیم که 
چطور در طول سال ها شخصیتش را نویسنده های 

مختلف به شکل امروزی شکل داده  اند. 
اولین بار در نسخه کامیك بوک منتشر شده در 
سال ۱9۴۰  بود که کاراکتر »ژوکر« دل مخاطبان 
را به لرزه درآورد. جایی که »بروس وین« جوان 

پس از مرگ پدر مادرش قسم خورده بود تا به 
تمام شرورها بجنگد . مدتی بعد در نیمه های شب و 
زمانی که مردم در حال استراحت در خانه های شان 
همیشگی  نوای  همان  رادیو  می بردند،  سر  به 
را پخش می کرد و به نظر می رسید همه جا در 
امان است که ناگهان، صدایی نامعمول از رادیو به 
گوش می رسد: »امشب راس ساعت دوازده هنری 
کلاریج را می کشم و الماس کلاریج را از چنگش در 

می آورم. سعی نکنید متوقفم کنید. ژوکر«!

دوران اوج ها و فرودهای متوالی 
اوایل دهه ۶۰  تا  ژوکر  و غیر خشن  آرام  شکل 
میلادی نیز ادامه پیدا کرد و اوضاع کاملا بر وفق 
طرفداران این کاراکتر شرور تاریخ کمیك بوک ها 
بود. تا اینکه در سال ۱9۶۴ که با آمدن سردبیر 
جدید یعنی »جولیوس شوارتز« که از ژوکر متنفر 
بود به طور کلی این شخصیت حذف شد ! به مدت 

نیم دهه کاراکتر ژوکر تقریبا از کمیك های بتمن 
حذف شده بود و به ندرت می شد ردی از وی 
همین  به  کرد.  پیدا  بتمن  داستان های  در 
خاطر ژوکر در این دهه اصلا شرایط خوبی 
را تجربه نمی کرد تا سال ۱9۶۶ که با ساخت 
سریال تلویزیونی بتمن دوباره اسم ژوکر بر 
سر زبان ها افتاد. پس از پایان سریال تلویزیونی 
بتمن، فروش کمیك های بتمن با مشکل رو به رو 
شده بود. تصمیمی که گرفته شد این بود که 

داستان های بتمن را با حال  هوای تیره و تارتر 
و بیشتر مناسب طرفداران بزرگسال عرضه 
کنند تا این سری بتواند به محبوبیت 
بسیار زیاد خود در دهه ۶۰ میلادی برسد. 

ژوکر، پس از یك غیبت ۴ ساله، دوباره و در سال 
۱9۷۳ در کمیك های بتمن ظاهر شد. اما اینبار با 

ظاهری خشن تر و با شیطنت هایی دیوانه وار تر. 
وی توسط نویسندگان به ریشه های خود برگشت و 
دوباره تبدیل شد به همان قاتل بی  رحمی که در 

اوائل پیدایشش بود.
ژوکر »نیل آدامز و دنیس اونیل« نه تنها یك 
قاتل بی  رحم بود، بلکه به یك دیوانه تمام 
عیار تبدیل شده بود و برخلاف ژوکر قدیمی  
که در بسیاری از کمیك های بتمن حضور 
داشت، حضورش در داستان ها کمتر بود تا 
تاثیر بیشتری روی 
خوانندگان 
به  عنوان 
بزرگ ترین 
دشمن بتمن 
بگذارد. 

نگاهی به تاریخچه شرورترین کاراکتر تاریخ سینما )1(

» ژوکر« وارد می شود!

تیم فوتبال شهید اورکی اسلامشهر در هفته پنجم میهمان تیم 
شهاب زنجان بود و این مسابقه در ساعت۱۵ روز چهارشنبه در 
ورزشگاه کارگران شهر زنجان برگزار شد. بازی در نیمه اول تقریبا 
پایاپای برگزار شد و هر دو تیم موفعیت های خوبی برای گلزنی 
داشتند که در نهایت بازی در ۴۵دقیقه نیمه اول، بدون رد و بدل 

شدنِ گلی به اتمام رسید و هر دو تیم به رختکن رفتند.
در نیمه دوم، دو تیم برای کسب هر سه امتیاز بازی به میدان آمدند 
و بازی پر افت و خیزی را به نمایش گذاشتند و این شهاب زنجان 
بود که در یك حمله و برگشت توپ توسط دروازه بان اورکی با یك 
شوت که در بین راه به مدافعان اورکی برخورد کرد که به اولین گل 
بازی دست پیدا کرد، بعد از این گل بازیکنان صدرنشین گروه سه 
تازه به خود آمدن و با ارائه یك فوتبال تهاجمی موقعیت های فراوانی 
بر روی دروازه شهاب زنجان خلق کردند که این موقعیت های یکی 
پس از دیگری از دست می رفت تا اینکه در دقیقه 8۵ بازی و بایك 
شوت سرکش در محوطه جریمه مجید سیفی بازیکن تازه وارد 
اورکی بازی را به تساوی کشاند و بر شدت حملات خود افزود و در 
دقیقه 9۰ با یك شوت که دوباره دروازه شهاب را لرزاند و بازیکنان 
و کادر فنی اعتقاد به گل بودن توپ داشتند تا فتح دروازه حریف 
پیش رفتند که در نهایت بازی با همان نتیجه ۱ بر ۱ به اتمام رسید 
تا محتشم تبریز به لطف تفاضل گل بهتر در صدر جدول جای 

شهید اورکی را بگیرد!
بازیکنان تیم شهید  اورکی اسلامشهر:

 عیسی شهبازی، کامیار اصلانی، ایمان آلاله، حیدر نجف زاده، 
مهران تقی زاده، حامد اکبری پور، وحید سروری، حسین بابایی، 
محسن سیفی، بهزاد ابوالفتحی، جواد زینعلی، مجید سیفی، حامد 

عباسی و شاهین ملکی 
سرمربی:  رامین محمدیان

»شهید اورکی اسلامشهر« 
در زنجان به تساوی رسید


